



Bernard van Zuiden Music Fund 2021/22 Scholarship Application

萬瑞庭音樂基金
獎學金申請

萬瑞庭音樂基金
讓我可以追求夢想與事業。

With the support of the Bernard van Zuiden Music Fund, I was able to pursue my dreams and career.

李嘉齡 Colleen Lee

著名香港鋼琴家
Acclaimed HK Pianist



若沒有萬瑞庭音樂基金的慷慨支持，
我在紐約便無法盡情投入音樂培訓。
不要錯過這個海外進修的機會。

I would not have been able to fully
experience my music studies in New York
without the tremendous support from
the Bernard van Zuiden Music Fund.
Don't miss this opportunity to study abroad.

陳劭桐 Toby Chan

香港管弦樂團聯合首席巴松管
Co-Principal Bassoon,
Hong Kong Philharmonic Orchestra

截止日期 Application Deadline

7.5.2021 FRI 6:00pm

查詢 Enquiries: education@hkphil.org



宗旨

萬瑞庭音樂基金旨在為香港青年音樂家提供獎學金，讓他們於海外深造，學成後返港，回饋香港音樂界。

背景

基金於1983年由已故荷蘭裔商人萬瑞庭先生慷慨捐助而成立。基金之信託人為香港管弦協會有限公司及匯豐信託（香港）有限公司。

申請資格

- 於2021年8月31日或之前，年齡為25歲或以下
- 中國籍香港永久居民
- 獲海外大學或音樂學院2021/22學年取錄證明
- 音樂進修課程包括演奏、指揮、作曲和其他音樂範疇
- 有志學成返港，回饋本地音樂界

申請手續

1. 掃描以下QR碼，或到 hkphil.org/bvz 下載申請表格



2. 填妥表格後連同相關證明文件寄回以下地址：
香港九龍尖沙咀梳士巴利道10號
香港文化中心行政大樓八樓
香港管弦協會有限公司（萬瑞庭音樂基金）

截止日期 Application Deadline

7.5.2021 FRI 6:00pm

Aim of the Fund

The Bernard van Zuiden Music Fund provides financial aid to enable young music talents from Hong Kong to pursue musical training abroad. Recipients are expected to eventually return to Hong Kong and contribute their talent to the Hong Kong music field.

Background

The Fund was established in 1983, under a generous donation by Mr van Zuiden, a late Hong Kong resident and businessman who was very active in the Dutch community. The Trustees of the Fund are The Hong Kong Philharmonic Society Limited and the HSBC Trustee (Hong Kong) Limited.

Application Requirements

- **Age 25 or under as of 31 August 2021**
- **Permanent Hong Kong resident of Chinese ethnicity**
- **Proof of enrolment in an overseas university/ music conservatory in academic year 2021/22**
- **Advanced music studies including music performances, conducting, composition and other music related studies**
- **A commitment to return to Hong Kong and serve in the music field after completion of study**

Application Procedure

1. Scan the QR code to download the application form or download it from hkphil.org/bvz
2. Complete the application form and return with the required documents to:
c/o Bernard van Zuiden Music Fund
The Hong Kong Philharmonic Society Ltd,
Level 8, Administration Building,
Hong Kong Cultural Centre,
10 Sailsbury Road, Tsimshatsui, Kowloon, Hong Kong

更多得獎者分享及詳情，請瀏覽

For more details, including comments from past awardees, please visit:

hkphil.org/bvz